

Precisely Right.



證書附件

標準

ISO 9001:2015

驗證範圍

證書登記號碼

01 100 822 1325871

號碼 場地

/01 世堡紡織股份有限公司 台北總公司: 104 台北市民生東路一段 58 號 4 樓

/02 世堡紡織股份有限公司 楊梅廠: 326 桃園市楊梅區幼獅工業區 獅1路4號 編織用布與紡織品之設計開發、製造與銷售

編織用布與紡織品之設計開發、製造與銷售

2018-05-14

台灣德國萊因技術監護顧問(股)公司 台灣 105 臺北市八德路4 段 758 號 11 樓

頁1/1



www.tuv.com

Certificate	
Standard	ISO 9001:2015
Certificate Registr. No.	01 100 822 1325871
Certificate Holder:	Super Textile Corporation Taipei office: 4F, No. 58, Sec. 1, Ming Sheng E. Rd., Taipei 104, Taiwan
	including the locations according to annex
Scope:	Design, Development, Manufacturing and Sales of Knitted and Woven Fabric and Textile Proof has been furnished by means of an audit that the requirements of ISO 9001:2015 are met.
Validity:	The certificate is valid from 2018-05-11 until 2020-04-20. It remains valid subject to satisfactory surveillance audits.
	2018-05-14 TUV Rheinland Taiwan Ltd. 11F, No. 758, Sec. 4, Bade Rd., Taipei 105, Taiwan
PERSON ARRANGEMEN	Www.certipedia.com ID 9105077288 Management System Certification MS007
www.tuv.com	TÜV Rheinland [®]

Precisely Right.

Annex to certificate

Standard

ISO 9001:2015

Certificate Registr. No. 01 100 822 1325871

No. Location Scope

/01 **Super Textile Corporation**

Taipei Office: 4F, No. 58, Sec. 1, Design, Development, Manufacturing and Sales Ming Sheng E. Rd., Taipei, 104, of Knitted and Woven Fabric and Textile Taiwan

/02 Super Textile Corporation

Rd., Youth Industrial Park, Yangmei City, Taoyuan County 326, Taiwan, R.O.C.

Yangmei Factory: No. 4, Shi 1st Design, Development, Manufacturing and Sales of Knitted and Woven Fabric and Textile

2018-05-14

TUV Rheinland Taiwan Ltd. 11F, No. 758, Sec. 4, Bade Rd., Taipei 105, Taiwan

Page 1 of 1

